
PROTOKÓŁ NR 18/08

z posiedzenia Komisji Oświaty i Kultury, 

które odbyło się 30 kwietnia 2008 roku

w Biurze Rady Miejskiej.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Członkowie Komisji:

1. Anna Klepacz – Przewodnicząca Komisji,

2. Ewa Pędziwiatr,

3. Genowefa Pohoska,

4. Roman Tryhubczak,

5. Piotr Tyrawa.

Zaproszone osoby:

1. Mirosław Górecki – Burmistrz Miasta,

2. Czesław Mikicki – Sekretarz Miasta,

3. Irena Kawałek – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kowarach.

Porządek obrad:

1. Rozpatrzenie  pisma  Prezesa  Stowarzyszenia  „Eurojedynka”  w  sprawie  uaktualnienia 

Studium Wykonalności budowy Centrum Edukacyjnego Collegium Jagiellonicum.

2. Rozpatrzenie  pisma  Prezesa  Stowarzyszenia  „Eurojedynka”  w  sprawie  przeznaczenia 

terenów  w  miejscowym  planie  zagospodarowania  przestrzennego  Kowar  pod  budowę 

Centrum.

3. Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek przy realizacji 

tygodniowego  obowiązkowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych  i  wychowawczych 

nauczycielom, którym powierzono stanowiska kierownicze w szkole i przedszkolu.

4. Wystąpienie Pani Dyrektor Kawałek w sprawie rozważenia możliwości zmiany formy opieki 

nad osobami potrzebującymi stałej opieki pielęgnacyjnej. 

5. Sprawy różne. 

Wnioski:

1.  Komisja  ponownie  wnioskuje  do  Pana  Burmistrza  o  zabezpieczenie  w  budżecie  na  2008  rok 

środków w kwocie 21 tys. zł na uaktualnienie Studium Wykonalności (3 głosy „za”, przy 2 „wstrzymujących 

się”).

2.  Burmistrz Miasta wyjaśnił, że tereny przeznaczone pod budowę Centrum w miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego mają wpisaną funkcję oświatową i  przy uchwalaniu nowego planu nie 

zostanie ona zmieniona.

3. Z uwagi na brak wniosku dotyczącego zwolnienia z tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 
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dydaktycznych  ze  strony  Pani  Dyrektor  Tatowicz,  Komisja  prosi  Dyrektor  Przedszkola  o  przybycie  na 

posiedzenie Komisji w dniu 9 maja 2008 roku i zajęcie stanowiska w tej sprawie.

4. Komisja po wysłuchaniu Pani Dyrektor, uznała, że tą tematyką powinna zająć się Komisja Zdrowia 

i Opieki Społecznej.

5.  Komisja po zapoznaniu się z pismem Pani Sylwii Tywonek-Cybulskiej, postanowiła poruszyć tę 

sprawę 9 maja 2008 roku, w trakcie posiedzenia z udziałem Pani Dyrektor Tatowicz.

Protokołowała:                                                                                                     Przewodnicząca Komisji

Anna Klepacz                                                                                                              Oświaty i Kultury
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